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Protokoll 
 
fört vid styrelsemöte i Bohusläns Gille i Stockholm den 28 maj 2024 kl. 17:30 
Plats: Digitalt via Zoom 
 

Närvarande: 
 
Funktionärer 
Johannes Rudberg ordförande   
Anne Scherman v. ordförande 
Åke Jansson  skattmästare 
Magnus Rådahl klubbmästare 
Brita Ullman  sekreterare  
 
Styrelseledamöter  
Ann Bengtson, Maria Isacsson, Mats-Erik Hedenström, Michaël Koch 
 
Suppleanter Agneta Karlsson, Christian Flodin, Jan Scheja 
 
 

Ej närvarande: 
Styrelseledamot: Gunilla Jönsson 
Hedersledamot: Dick Börjesson, Gustaf Holmius 
Valberedningen var inte kallad till detta digitala möte. 
 
 
§ 1 Mötets öppnande samt val av ordförande och sekreterare. 
Ordföranden öppnade mötet och ordinarie ordförande och sekreterare tjänstgjorde.  
Agneta Karlsson och Jan Scheja hälsades särskilt välkomna som nya i styrelsen.  
 
§ 2 Val av justerare samt val av ersättare vid vakans av ordinarie styrelseledamöter 
Styrelsen valde Jan Scheja som justerare. Christian Flodin valdes att ersätta Gunilla Jönsson som 
ordinarie ledamot. 
  
§ 3 Fråga om kallelse skett i behörig ordning 
Styrelsen konstaterade att kallelse skett i behörig ordning. 
 
§ 4 Godkännande av dagordningen 
Dagordningen godkändes med tillägget för en punkt Övrigt. 
 
§ 5 Protokoll från föregående möten 
Föregående protokoll från 2024-01-30 godkändes och lades till handlingarna.  
 
§ 6 Ekonomiska läget 
Skattmästaren informerade om att alla har betalt medlemsavgiften utom en.  
Per dags datum hade vi 11 434,68 kr på PG samt 270 776,13 kr på bankkontot 
Användandet av Swish togs upp. Vi använde Swish i samband med filmvisningen i Årsta, men då via 
skattmästarens personliga nummer. Vid kommande försök med betalning via hemsidan är det Swish 
Handel via Föreningshuset som är aktuellt, men för att kunna ta betalt via Swish direkt på plats vid 
arrangemang behöver vi skaffa Swish Företag. Vi får ta upp dessa frågor igen framåt.  
 
§ 7 Utvärdering av våra extra aktiviteter: Författarträffen med Tomas Andersson samt filmvisningen med 
Stefan Edman i Årsta. 

      



Båda aktiviteterna var mycket uppskattade av dem som deltog. Styrelsen beslöt att fler aktiviteter utöver 
de ordinarie mötena kan ske i framtiden när intressanta uppslag dyker upp, men att vi inte ska binda 
upp oss på förhand angående t ex antalet sådana aktiviteter. Gärna filmvisning igen. 
Ekonomiskt gick filmvisningen med ett litet plus och föredraget gick lite back. Inga stora summor dock. 
 
 
 
§ 8 Lägesrapport sommarutflykt 2024. (Arbetsgrupp Sven Laurell, Christian Flodin och Magnus 
Rådahl)  
Tidsschemat är på plats och allt är nu bokat. Inbjudan kommer att skickas ut den 14/6 med svar senast 
den 5/7. 
Styrelsen beslöt att avgiften skall vara samma som förra året, dvs 850 kr för medlemmar och 1 100 kr 
för gäster. 
 
§ 9 Datum och planering medlemsmöten 
- Höstmötet lördag den 9 november 2024. Klart. Föreläsare Anders Johansson 
- Årsmöte 2025: 15/2 eller 8/3 
- Vårmöte 2025: 5/4 eller 26/4 
- Höstmöte 2025: 15/11 eller 22/11 
Samtliga möten skall bokas in med Odd Fellows av Magnus R som återkommer med utfallet till 
styrelsen. 
 
Olika förslag på föreläsare diskuterades. Beslutades att Johannes kontaktar Anton Larsson som talare 
vid årsmötet 2025 och Bengt af Klintberg som talare vid vårmötet 2025. Beträffande höstmötet 2025 
beslutades att återuppta frågan på styrelsens möte i höst, då detta ligger så långt farm i  tiden. 
 
§ 10 Matrikeln 
Nya lösblad skall tryckas med nyinvalda medlemmar. Skickas ut med mejl. 
 
§ 11 Hemsidan 
Statistiken visar på flera besök. Dagens styrelsemöte med underlag fanns också åtkomlig för styrelsen 
på  hemsidan. Fungerar mycket bra m.a.o. 
 
§ 12 Stipendium (Arbetsgrupp Ann Bengtson, Michael Koch och Sven Laurell) 
Ann B redogjorde för den uppdatering som gjorts av blanketten för att ansöka om stipendium. Kriterier 
för att kunna ansöka har varit omöjligt att skriva. Förslaget är att styrelsen får göra egna bedömningar 
när vi fått in nya ansökningar.  
Det har inte gjorts någon uppföljning av tidigare utdelade stipendier som nu funnits i  två år. Första året 
var det en sökande och sist var det 7 sökande. 
 
§ 13 Inval nya medlemmar 
Följande sex personer invaldes enhälligt av styrelsen: Anton Larsson, Eskil Franck, Jonas Eek, Kent 
Johansson, Rickard Kellner, Ulrika Skoglund. 
 
Följande medlemmar har tidigare i år valts in i per capsulam beslut och invalen bekräftades nu: 
Lena Svensson, Erik Fichtelius, Ulrika Beck-Friis, Tom Parnell, Sven Sahlin, Olle Gyllenhaal, Anders 
Olsson och Lena Rosander. 
 
§ 14 Övriga frågor: 
Inga övriga frågor togs upp 
 
§ 15 Nästa styrelsemöte: tisdag den 24/9  kl. 17.30. Plats Utsikten. Ordföranden bokar lokalen. 
 
 
§ 16 Ordförande avslutade därefter mötet och tackade alla de närvarande. 
 
 
 
_____________________________  ______________________________ 
Sekreterare Brita Ullman       Ordförande Johannes Rudberg 
    
 
 
___________________________ 
Justerare Jan Scheja 
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